
Městská část Praha 9 

Finanční výbor 

Zastupitelstva městské části 

 

 

 V Praze dne 6. 3. 2025 

 

Zápis z jednání Finančního a majetkového výboru, které se konalo dne 5. 3. 2025 

 

Přítomni:  

 

PhDr. Tomáš Vyhnánek, Ing. Tomáš Hromádka, JUDr. Renata Portlíková, Ing. Jiří Janák, Ing. 

Václav Okapa, Ing. Martin Bartůněk. 

 

Omluveni: 

 

Ing. Zdeněk Davídek, Ing. Oldřich Brojír 

 

Hosté: 

 

Mgr. Tomáš Portlík 

JUDr. Jana Nowaková Těmínová 

Ing. Hana Šurovská 

 

Předseda výboru zahájil jednání v 17:00 hod. 

 

Byl schválen následující program jednání: 

1. Návrh rozpočtu pro rok 2025 

2. Vypsání dotačních programů pro rok 2025 

3. schválení zprávy o provedení inventarizace majetku hlavního města Prahy, Městské 

části Praha 9 a příspěvkových organizací jí zřizovaných za rok 20245. 

4. úplatné nabytí pozemků v k.ú. Vysočany z vlastnictví společnosti FH Development s.r.o. 

do vlastnictví hlavního města Prahy, svěřené správy MČ Praha 9 

5. svěření pozemků v k.ú. Vysočany ve vlastnictví hlavního města Prahy do správy MČ 

Praha 9 

6. úplatné nabytí pozemků v k.ú. Vysočany z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví 

hlavního města Prahy, svěřené správy MČ Praha 9 



7. RŮZNÉ 

 

 

 

Výsledek jednání finančního výboru: 

1. FMV projednal návrh rozpočtu MČ Praha 9 na rok 2024. Dotazy členů výboru 

zodpověděli Mgr. Portlík a Ing. Bartůněk. FMV bere tento materiál na vědomí a 

doporučuje ke schválení. 

 

2. Ing. Bartůněk popsal změny ve vyhlašovaných dotacích oproti předchozímu roku. FMV 

bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

3. JUDr. Nowaková Těmínová seznámila FMV se zprávou o provedení inventarizace za 

rok 2024. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ZMČ Praha 9 ke schválení. 

 

4. JUDr. Nowaková Těmínová a Mgr. Portlík seznámili FMV s úplatným nabytím 

pozemků. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ZMČ Praha 9 ke schválení. 

 

 

5. JUDr. Nowaková Těmínová seznámila FMV s odejmutím pozemku. FMV bere tento 

materiál na vědomí a doporučuje ZMČ Praha 9 ke schválení. 

 

 

6. JUDr. Nowaková Těmínová a Mgr. Portlík seznámili FMV se svěřením pozemků. FMV 

bere tento materiál na vědomí. 

 

7. V bodě různé byly zodpovězeny otázky Ing. Okapy ohledně rozpočtového výhledu.  

 

Předseda výboru ukončil jednání v 19:00hod. 

 

Zapsal: 

Ing. Martin Bartůněk, Tajemník výboru                    ……………………………………. 

Schválil: 

PhDr. Tomáš Vyhnánek, Předseda Finančního výboru: ………………………………..….. 

 


